

# 緊急應變級別 病人及訪客注意事項

因應衛生防護中心對 2019 冠狀病毒之感染控制建議，本院懇請求診者及訪客與醫護人員合作，並遵守以下安排：

1. 所有訪客及病人必須量度體溫及完成健康申報。
2. 進入及離開醫院前，請徹底清潔雙手。
3. 在訪期間及住院期間，請戴上合適口罩（口罩由病人及訪客自備）。
4. 請依照方向指示進出醫院範圍。
5. 探訪時段：上午八時至晚上六時，每次探訪建議半小時，每次限兩位探訪者。（探訪者須登記聯絡資料以便於需要時追蹤密切接觸者）。各部門會因應需要限制每次探訪時限（兒科及長期病患者會酌情處理）
6. 以下人士應避免探病：懷孕婦女、12 歲以下小童及長期病患者
7. 請確保過去 14 天沒有離開香港；或沒有與 2019 冠狀病毒懷疑 / 確診個案病人有密切接觸。
8. 曾離開香港或曾與 2019 冠狀病毒病懷疑 / 確診個案有密切接觸者，請先自行隔離 14 天，再到本院接受診治。
9. 本院現提供「2019 冠狀病毒測試」有：「鼻咽拭子核酸測試」或「深喉唾液核酸測試」或「自我採集 – 咽喉及鼻腔樣本核酸測試」。
10. 根據《預防及控制疾病（披露資料）規則》（第 599D 章），任何人士於公共衛生緊急事態，就有關暴露於或染上疾病的風險向衛生主任/醫生提供虛假或具誤導性的資料（即外遊紀錄及該人與其他人的任何接觸），即屬犯罪。
11. 本院將依照衛生防護中心的要求向中心呈報懷疑感染個案，並且會把懷疑受感染 2019 冠狀病毒人士送往醫管局轄下醫院跟進及治療。

感染控制組

17/7/2020

## Notice to Patients and Visitors in Emergency Response Level

According to Centre of Health Protection (CHP)'s infection control recommendations, all patients and visitors are requested to cooperate with the healthcare staff and follow the infection control measures below:

1. All patients and visitors should receive body temperature screening at the entrances of the hospital, complete the health declaration form and hand to designated department.
2. Clean your hands before and after visiting hospital.
3. Please prepare and wear your own face mask in hospital.
4. Please follow the signage for designated routes to enter and leave the hospital.
5. Only 2 persons are allowed for each inpatient visit at one time for half an hour. Visitors may be required to provide their personal information and travel history for purpose of contact tracing when necessary. Department may adjust the visiting arrangement from time to time.
6. Sick, pregnant women, children under age of 12 or suffering from chronic illness are not recommended to visit the hospital.
7. Please ensure that you have not travelled out of Hong Kong within the past 14 days; or have not been in close contact with a suspected / confirmed case of COVID-19 when visiting the Hospital.
8. If you have travelled out of Hong Kong; or had close contact with a suspected / confirmed case of COVID-19, please self-quarantine for 14 days and reschedule your appointment.
9. Tests for the COVID-19 are available, including “Nasopharyngeal Swab (DNA) Test”, “Deep Throat Salvia (DNA) Test” and “Nasopharyngeal (DNA) Test (Self-sampling)”. Please contact our staff for details.
10. Under Hong Kong Law Cap. 599D, it is an offence to provide false or misleading information to health officer or medical practitioner if that is relevant to risk of exposure to or contacting the disease, such as travel history and contact history.
11. As per Centre of Health Protection (CHP)'s guidelines, all suspected cases will be reported to the CHP and patients will be referred to designated public hospitals for further clinical management.

Infection Control Team

Latest version: 20 July 2020